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Interministeriële Conferentie voor Cultuur  -  Vergadering 23 oktober 2018

De tweede vergadering  van de Interministeriële Conferentie voor Cultuur (IMC) in het 
jaar 2018 vond plaats op 23 oktober in Art Basic for Children, ABC Huis in Schaarbeek.

Op de agenda van deze conferentie stond op voorstel van de minister het volgende 
geagendeerd:
- Europese richtlijn tot wijziging van Richtlijn 2006/112/EG wat btw-tarieven betreft - 

Standpuntbepaling
- Belfiuscollectie - Toekomst Belfius-kunstcollectie bij privatisering van de Belfiusbank - 

Vraag aan federale overheid
- Administratieve vereenvoudiging erkenningsstelsel fiscale attesten voor culturele 

organisaties - Vraag aan federale overheid

Op voorstel van de collega, mevrouw Fadila Laanan, werd het volgende geagendeerd:
- Cultuurbureau

Bij de mededelingen werd op voorstel van de minister het volgende geagendeerd:
- Conventie van de Raad van Europa over cinematografische coproducties, Raad van 

Europa - Stand van zaken instemmingsprocedures
- Samenwerkingsakkoord filmkeuring - Stand van zaken
- Ambtelijk Overlegplatform ‘Invoer, uitvoer en restitutie van cultuurgoederen’ -  Stand 

van zaken
- Grensoverschrijdend gedrag - Onderzoeksrapport en Vlaams actieplan 

grensoverschrijdend gedrag in cultuur- en audiovisuele sector.
- Cultuurcommunicatie Brussel - Definitieve ondertekening overeenkomst

Op voorstel van Zuhal Demir, Federaal Staatssecretaris voor Wetenschapsbeleid:
- Kennisgeving oprichting werkgroep stoffelijke resten in de federale wetenschappelijke 

instellingen

- Varia

De minister gaf als antwoord bij mijn eerder gestelde schriftelijke vraag inzake dit thema 
(nr. 26 van 15 november 2018) een toelichting bij de meeste punten die besproken 
werden op de IMC van 23 oktober 2018. 

Ter zake heb ik toch nog volgende vragen aan de minister.



1. Op voorstel van mevrouw Fadila Laanan werd een agendapunt ‘Cultuurbureau’ 
toegevoegd. 

Kan de minister toelichten wat hier concreet is besproken ?

2. Op voorstel van de minister werd een mededeling op de agenda van de IMC 
geplaatst: ‘Ambtelijk Overlegplatform Invoer, uitvoer en restitutie van 
cultuurgoederen’. 

Kan de minister toelichten wat precies de inhoud was van deze mededeling?



SVEN GATZ 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD 
EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 65 van 15 januari 2019
van CATHY COUDYSER

Ieder lid van de Interministeriële Conferentie Cultuur, bestaande in de schoot van het 
Federaal Overlegcomité, kan een punt agenderen.

1. Op voorstel van mevrouw Fadila Laanan, minister-voorzitter van het College van 
de Franse Gemeenschapscommissie (COCOF), belast met Cultuur, is op het IMC van 
23 oktober 2018 het punt ‘Cultuurbureau’ geagendeerd. In haar nota brengt 
mevrouw Laanan naar voor “dat gezien de vele bevoegde entiteiten op het 
grondgebied Brussel, die allemaal proberen een effectief en coherent beleid te 
voeren, het niet altijd gemakkelijk is voor actoren uit de culturele wereld om hun 
weg te vinden naar de bestaande ondersteuningsmogelijkheden en juiste 
gesprekspartners.” Ze stelde dan ook voor om de mogelijkheid te bestuderen om een 
"Cultuurbureau" op te richten. Dit zou een centraal contactpunt zijn dat de opdracht 
krijgt om actoren uit de culturele sector te begeleiden en te informeren. Het bureau 
zou, conform haar voorstel, o.a. de opdracht kunnen krijgen om, binnen het Brussels 
Hoofdstedelijk Gewest, informatie te verzamelen omtrent de verschillende 
subsidiemogelijkheden, over de verschillende bestuursniveaus  heen. Minister Laanan 
stelde voor om hiervoor een task force op te richten.
De Interministeriële Conferentie besliste tot een ambtelijke werkgroep die het 
voorstel in een eerste plaats zou onderzoeken. Een eerste overleg voor deze 
ambtelijke werkgroep moet nog worden vastgelegd.

2. Op de vergadering van 17 april 2018 van de Interministeriële Conferentie Cultuur 
besloten de ministers om:

- het tussen de bevoegde overheden bestaande ambtelijk overlegplatform ‘Invoer, 
uitvoer en restitutie van cultuurgoederen’ te versterken en meer structureel te 
definiëren en 

- na te gaan of het mogelijk is om een ‘uniek loket’ te voorzien voor het afleveren 
van certificaten voor de uitvoer of uitvoer van cultuurgoederen (kunstwerken en 
antiek). 

De ministers vroegen hun respectieve administraties om een beslissing voor te 
bereiden door het Overlegcomité over de uitbreiding van de opdracht van het 
ambtelijk overlegplatform “Invoer, uitvoer en restitutie van cultuurgoederen”, 
inclusief het onderzoek naar de creatie van een uniek loket voor de in-en 
uitvoercertificaten voor cultuurgoederen.

Op de vergadering van 23 oktober 2018 werd, middels een korte nota aan de hand 
van de administratie van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest die momenteel de 
ambtelijk werkgroep trekt, stand van zaken gegeven over de bespreking.

De tussentijdse conclusies van de werkgroep zijn:

- Er wordt best gekozen voor een ”uniek loket” met duidelijke eigen bevoegdheden 
(afleveren certificaten) maar met een zo licht mogelijke formele structuur. Een 
voorstel in die zin zal verder uitgewerkt worden door de werkgroep.

https://be.brussels/over-het-gewest/gemeenschapsinstellingen-in-brussel/cocof


- Er zal een decretaal samenwerkingsakkoord vereist zijn om het unieke loket toe te 
laten deze opdracht uit te voeren.

- De workload voor het uniek loket wordt, eens de Europese Verordening inzake de 
invoer van cultuurgoederen operationeel is, door de werkgroep op een drietal 
VTE’s geschat. 

Omdat de versterking en meer structurele definiëring van het bestaande ambtelijk 
overlegplatform nauw samenhangt met de mogelijke oprichting van een “uniek loket” 
wil het ambtelijk overlegplatform in eerste instantie focussen op het uitwerken van 
dat deelvoorstel.


